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درمان ناباروری در اولویت توزیع منابع وزارت بهداشت
وزیر بهداشت مطرح کرد؛

وزیر بهداشــت، بر ضرورت تجهیــز مراکز درمان ناباروری 
به تمامی امکانــات و خدمات مورد نیاز زوجین نابارور تاکید 

کرد.
، بهرام عین اللهی، در ســیزدهمین جلســه قــرارگاه جوانی 
جمعیت در وزارت بهداشــت، با اشــاره به نقش آفرینی وزارت 
بهداشت در سیاســت های جمعیتی، اظهار داشت: اولویت اول 

تخصیــص و توزیع منابع در پروژه های عمرانی دانشــگاه های 
علوم پزشکی کشــور باید با طرح های حوزه جمعیت و خدمات 

باشد. ناباروری  درمان 
وی تاکیــد کرد: مراکز درمان نابــاروری باید مجهز به تمامی 
امکانات و خدمات مورد نیاز زوجین باشــد و همه امور از جمله 
آزمایش های تخصصی بایــد در همین مراکز انجام و از ارجاع 

زوجین به بیرون از مراکز، پرهیز شود.
وزیر بهداشــت با بیــان اینکه لازم اســت وضعیت موجود و 
برنامه گســترش مراکز درمان ناباروری توسط معاونت توسعه 
مدیریت و منابع وزارت بهداشــت تهیه شــود، گفت: اقدامات 
تشــویقی جهت حمایــت از مراکــز و افراد فعــال در درمان 

ناباروری ضروری است.

جامعه

یادداشت

مطابق آخرین نســخه قانون اساسی، اصلاحی 1368، شورای 
عالی انقــلاب فرهنگی حق قانونگذاری نــدارد و اگر ما به این 
نتیجه رســیدیم که مجلس قانونگذاری نکنــد، باید با رفراندوم، 

اصلاح قانون اساسی صورت گیرد.
 احمد نادری عضو هیأت رئیســه مجلس دلایل مخالفت خود 
با مصوبه جنجالی شــورای عالی انقلاب فرهنگی را تشــریح و 
تصریح کرد: با این مصوبه جامعه به سمت طبقاتی شدن حرکت 
خواهد کرد و دیگر چیزی به اســم عدالت در جمهوری اسلامی 

ایران باقی نمی ماند.
احمد نادری درباره تقلب  های کنکور 1401 امسال و تفاوت آن 
با ســال های گذشــته گفت: بنده به عنوان یک معلم دانشگاه، 
عضو کمیسیون آموزش، تحقیقات و فناوری مجلس و همچنین 
رئیس هیات تحقیق و تفحص از ســازمان ســنجش اطلاعات 
دقیقی دارم که میزان تقلب های امســال در قیاس با سال های 
گذشته بسیار کمتر بوده اســت، اما دلایل در بوق و کرنا کردن 
تقلب های امســال چه بود و چرا ضریب رســانه ای بالایی به 

موضوع تقلب کنکور امسال داده شد؟
نماینده مردم تهران، ری، شــمیرانات، اسلامشهر و پردیس در 
مجلــس یازدهم اضافه کرد: مصوبه ای غیرقانونی در شــورای 
عالی انقلاب فرهنگی به تصویب رســید که هم به لحاظ شکلی 
ایراد دارد و هم به لحاظ محتوایی؛ این مصوبه ســرآغازی شــد 
برای اینکه حملاتی به کنکور امســال صــورت گیرد، ولی من 
معتقدم و البته مستنداتی دارم که مافیای کنکور نیز تعمداً برخی 
روش هــای تقلب در کنکور را فاش کرد تا ضریب رســانه ای 

بیشتری به میزان تقلب های امسال داده شود.

وی تصریــح کرد: علت اینکه مافیای کنکور قصد داشــت 
تا تقلب ها فاش شــود، این بود که با مصوبه شورای عالی 
انقــلاب فرهنگی، این مافیا جان تازه ای می گیرد. مافیای 
کنکور ســودی حدود 8 هــزار میلیارد تومان از روش های 
مختلف در کنکور به دســت می آورد، اما ســود خود را از 
کنکور کســب کــرده و به دنبال روش های جدید اســت. 
بــا مصوبه جدید شــورای عالی انقــلاب فرهنگی، ظرفیت 
بیشــتری ایجاد شــده تا مافیــای کنکور پــای خود را به 

مدارس نیز باز کنــد و اصطلاحاً از مافیای کنکور تبدیل به 
شود. آموزشی  مافیای 

نادری اظهار کرد: 271 نماینده مجلس با مصوبه شــورای عالی 
انقــلاب فرهنگی مخالفت کردند، اما مافیای کنکور ســعی کرد 
با رو کردن تقلب های گســترده امسال، فشــار رسانه ای علیه 
کنکور ایجاد کند و در واقع با این مصوبه ماراتن یکســاله کنکور 
به سه ســال افزایش پیدا می کند که قطعاً سود مافیا دوچندان 

خواهد شد.

این نماینده مــردم در مجلس یازدهم یادآور شــد: با وجود 
اینکه ســال گذشــته تقلب های کنکور بیشــتر بود، اما کمتر 
رســانه ای شــد، علاوه بر این یک جریان سیاسی نیز برای 
تخریب دولت به صحنه آمــد و ماجرای تقلب های کنکور را 
در بــوق و کرنا کرد که این جریان به طیف اصلاحات نزدیک 
است. چندین مرتبه مسئولان ســازمان سنجش پیرامون این 
موضوع به کمیســیون آموزش مجلس آمدنــد و در این باره 
توضیح دادند. پس از شــروع این جریان شبکه های ماهواره 
ای وابســته به نظام سلطه از صدای آمریکا تا بی بی سی نیز 
همین خط رســانه ای را ادامه داده و اصطلاحاً در این حوزه 

شروع به لجن پراکنی کردند.
وی گفت: در واقع تقلب کنکور امسال با یک دستور کار سیاسی 
و منفعت اقتصادی در رســانه ها به صورت گسترده منتشر شد. 
در علوم انســانی بحثی را تحت عنــوان »فراواقعیت« داریم که 
یک واقعیت اولیه به قدری بزرگ می شــود که در این ماجرا نیز 

همین اتفاق افتاد.
عضو کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس یازدهم در پاسخ به 
این سوال که آیا مصوبه شــورای عالی انقلاب فرهنگی، میزان 
تقلب های کنکور را کاهش خواهد داد، گفت: قطعاً میزان تقلب 
هــا با این مصوبه افزایش می یابد. ما نمــی توانیم امنیت را در 
کنکوری که 40 ســال در آن تجربه داریم و طی 4 روز در کشور 
برگزار می شــود را تامین کنیم، حــال چگونه می خواهیم حوزه 
های امتحانی سراسر کشور که شامل همه مدارس می شود را با 

مواد درسی زیاد، مدیریت کنیم؟
نادری اضافه کرد: حتی اگر نحوه طرح سوالات، نحوه تصحیح 

برگــه ها و موارد دیگر را کنار بگذاریم، شــکل برگزاری همین 
امتحانات نیز با موارد بســیاری مواجه بوده و غیرممکن اســت 
که آزمون ســالم برگزار شود، چرا که آموزش و پرورش به هیچ 
عنوان زیرساخت های مناسبی برای تضمین امنیت آزمون ندارد.

نادری درباره ایراد شکلی مصوبه شورای عالی انقلاب فرهنگی، 
گفت: مطابق آخرین نســخه قانون اساســی جمهوری اسلامی 
ایــران، اصلاحی 1368، شــورای عالی انقــلاب فرهنگی حق 
قانونگذاری نــدارد و اگر ما به این نتیجه رســیدیم که مجلس 
قانونگــذاری نکنــد، باید اصلاح قانون اساســی صورت گیرد و 
کمیســیون آمــوزش و مجلس را تعطیل کنیم تــا مراجع دیگر 
قانونگذاری کنند، اما تا اطــلاع ثانوی نه رفراندومی برای تغییر 
قانون اساسی برگزار شده و نه پیش نویس اولیه ای تغییر قانون 

اساسی تهیه شده است.
این عضو هیات رئیســه مجلس یازدهم تصریح کرد: در ســال 
1392 با تایید شــورای نگهبان، قانون سنجش و پذیرش توسط 
مجلس به تصویب رسیده و هیچ نهاد دیگری جز صحن مجلس 
نمــی تواند قانون مصوب مجلس را ملغی کند و این ایراد واضح 

به لحاظ شکلی به مصوبه شورا وارد است.
وی گفت: جالب این است مصوبه شورا به قدری فاجعه بار بوده که چندین 
بار توســط خود شورا تغییر کرده اســت، در مصوبه اولیه که در زمان آقای 
روحانی به تصویب شــورا رســید اینطور آمده بود که قانون مجلس با این 
مصوبه ملغی می شــود که این مســئله اوج طنز ماجرا است، چرا که کسی 
که اطلاعات اولیه از علم حقوق را داشــته باشــد می داند که شورای عالی 
انقلاب فرهنگی که جایگاهی در قانون اساســی نــدارد، نمی تواند قانون 

مجلس را ملغی کند.

کشتار ۵۱ یوزپلنگ ایرانی در سه دهه  اخیر
   امین ولیان - کنشگر محیط زیست و محقق حوزه یوز

نگاهی به آخرین آمار اعلام تلفات یوزها از ســوی مراجع رسمی دولتی 
نشــان می دهد که در ســه دهه اخیر ۵1 یوز در کشور تلف شده است که 

تصادف، سگ های گله و انسان عوامل اصلی این آسیب هستند.
نگاهی دقیق به برخی آمارهای رسمی تلفات یوزها از سوی دست اندرکاران 
این حوزه طی ســال ها پیش به راحتی نشــان می دهد که آمار کشتار 43 
قلاده ای یوزها طی 28 سال اخیر که چندی پیش خبرگزاری دولتی منتشر 
کرد عددی کوچک تر از واقعیت اســت و می باید اصلاح شــود. قبل از آن 
می توان انتقاد جدی را به ســازمان محیط زیســت به عنوان متولی حیات 
وحش کشور و نیز سازمان یا انجمن هایی که اعلام آمار و کار رصد گونه ی 
یوزپلنگ را سال ها پیش و هم اینک در دست دارند وارد ساخت در صورتی 
که کمترین انتظار آنســت که هرگونه اخبار و اطلاعات پیرامون یوزها به 
شکلی کاملًا شفاف و به صورت ادواری ارائه شود.همچنین پلان و نقشه ی 
نجات یوزها از انقراض به صراحت بیان شــود که بی شــک این شفافیت 
و البته پاســخگویی در قبال تصمیمات و برنامه ها، برکات فراوانی را برای 

نتیجه ی کار یعنی نجات یوزها از انقراض در بر خواهد داشت.
نقد آمارهای دولتی

اما در نقد آمار ارائه شده توسط خبرگزاری های دولتی به نقل قولی معتبر 
اشاره خواهد شد تا تناقضات آماری با این مقایسه اجمالی بیان شود:

مدیر عامل وقت انجمن یوزپلنگ ایرانی مرتضی اســلامی دهکردی در 
مهرماه 92 بیان می دارد: در دهه ی هفتاد 12 یوز، در دهه ی هشتاد 24 و در 
دهه ی نود ]تا تاریخ مصاحبه، یعنی سال 91 و نیمه اول 92[ پنج قلاده یوز 
به دست انسان تلف شدند« این درحالی است که طبق گزارش خبرگزاری ها 
و منابع رســمی دولتی در دهه ی 70 تنهادو یوز از دست رفته اند )10 قلاده 
کمتر(، در دهه هشتاد همچنین 28 یوز )چهار قلاده بیشتر( و در سال 91، 
هفت یوز تلف شده که دو مورد بیشتر از آمارها است.برخی از تلفات یوزها که 
همگی مستند و رسانه ای شده اند اما در آمار گزارش خبرگزاری های دولتی 
نیامده است، از جمله تلف شدن دو یوزپلنگ )ابتدا مادر و سپس یک توله( 
در محدوده عباس آباد، جاده ی شاهرود _ مشهد در تاریخ 26و30 آذر 93 و 
یا تلف شدن یوزی با نام یارقلی که در تصادف جاده ای سنخواست _ جاجرم 
در مجاورت پناهگاه حیات وحش میاندشــت در استان خراسان شمالی در 
تاریخ 24 آبان 97 از دست رفت و نیز تلف شدن یوز توران توسط سگ های 
گله در ســال 92 و یا تلف شــدن یوز نر توران توسط افراد محلی در سال 
94؛اما ایراد دیگری که به گزارش خبرگزاری دولتی می توان وارد ســاخت 
اضافه کردن آمار دو توله یوز تلف شــده در اسارت است که به دلیل عدم 
اهمیت اکولوژیکی یوزه ای در اسارت و نیز نقش مستقیم انسان در ایجاد آنها 
بهتر است این دست از آمارها با تلفات یوزه ای طبیعت ترکیب و ادغام نشود.

نگاهی دقیق تر به تمام یوزهایی که تلف شده در کشور
طبق آمارهای ارائه شــده از سوی محیط زیســت و رسانه ها در دهه 70 
خورشیدی 12 یوز در منطقه حفاظت شده بافق، پناهگاه حیات وحش درّه 
انجیر یزد و… از بین رفتند در دهه 80 نیز چنین وضعیتی را شاهد بودیم 
و 24 یوز تلف شــدند از جمله سه یوزپلنگ در تصادف جاده ای شاهرود _ 
مشهد )ابتدا دو توله، سپس یوز مادر در تاریخ هشتم و نهم مرداد 89( و نیز 

دو یوزپلنگ در تصادفات جاده ای استان یزد کشته شدند.
در سال 90 شش یوز تصادفات در جاده ی مهریز _ انار )در منطقه کالمند 
و بهادران یزد( و در سال 91 یک یوز ماده توسط سگ های گله در جنوب 
غربی توران شاهرود همزمان با آذر 91 و در سال 92 یک یوز ماده ی نابالغ 
توســط سگ های گله در جنوب شرقی توران شاهرود اردیبهشت 92 تلف 
شد.سال 93 دو یوز شامل ضلع شمالی توران، جاده ی شاهرود _ مشهد در 
روزهای 26و30 آذر 93 تلف شدند در سال 94 یک یوز شامل یوز نر توسط 
چوب و چماق افراد محلی در توران شــاهرود تلف شد در نیمه دوم همان 
سال یوز ماده با نام دلدار در توران تلف شد که گزارش آن پس از دو سال 
مخفی کاری سازمان و پروژه ی حفاظت از یوزپلنگ آسیایی با فاش شدن 
یک گزارش از مؤسسه حیات وحش میراث پارسیان 17 آبان 96 منتشر شد.

مرگ و میری که ثبت نشده است
در سال 9۵ یک یوز مادر، ضلع شمالی توران، جاده ی شاهرود _ مشهد در 
روز 22 اردیبهشــت 9۵ تلف شد در سال 97 یک یوز شامل توله یوز، ضلع 
شمالی توران، جاده ی شاهرود _ مشهد در تاریخ 16 مرداد 97 تلف شد و در 
سال های 98 تا 1400 یعنی پس از گذشت یکسال از تصدی پست ریاست 
محیط زیست توسط عیسی کلانتری که یوزها را مسئله ای فرعی دانسته 
و صریحاً گفته بود یوزپلنگ ایرانی را باید منقرض شــده دانست هیچ گونه 
تلفاتی ثبت نگردیده است! در سال جاری نیز یوز ماده ی نابالغ، نزدیک به 
ضلع شــمالی توران، جاده ی شاهرود _ مشهد همزمان با 1۵ مرداد 1401 
تلف شــد. با جمع بندی آمار ذکر شده متأسفانه به عدد ۵1 یوزپلنگ تلف 
شده در نزدیک به سه دهه ی اخیر می رسیم. اما در کنار تلفات بالای یوزها 
می باید به مشاهده  اخیر یوزهایی که تا به حال شناسایی و سرشماری نشده 
بودند توجه خاصی شود چرا که نشان می دهد سریع ترین دونده های خشکی 
جهان همچنان در حال نبرد برای ادامه بقا بوده و شــاید در انتظار طرحی 
جامع و چشم اندازی روشن از سوی همان انسان هایی هستند که به نوعی 

آن ها را قلع و قمع کرده اند.

انتقاد احمد نادری عضو هیأت رئیسه مجلس از مصوبه کنکوری شورای عالی انقلاب فرهنگی: 

مافیای کنکور تبدیل به مافیای آموزشی می شود 

مدیرعامل ســازمان بوســتان های شــهرداری تهران در مورد قطع درختان در 
باشــگاه انقلاب توضیحاتی ارائه کرد.

علی محمد مختاری در حاشــیه جلســه دیروز شورای شــهر تهران با حضور در 
جمــع خبرنــگاران در خصوص پرونده قطــع درختان در باشــگاه انقلاب گفت: 
تمامی درختان باشــگاه انقلاب پلاک کوبی شــده و شناسنامه دارند و از سالیان 

قبل تعداد درختان این مجموعه مشــخص هستند.
وی بــا بیــان اینکه تعداد درختان ایــن مجموعه 19 هزار و 337 درخت ســبز و 
تعدادی نیز درخت خشــک بود که بابت این مســئله از آنها شکایت کردیم، افزود: 
امــا دادگاه بــه آنها حکم برائت داد. چرا که گفته بودند آب نداشــتند؛ اما مجددا در 

19 مرداد به دادگاه تجدیدنظر شــکایت کردیم و این مسئله در حال بررسی است.
مدیرعامل ســازمان بوســتان های شــهرداری تهــران با بیــان اینکه در مورد 
درختان باشگاه انقلاب شــهرداری قبلا وارد شده بود و جریمه ای نیز برای آنها 
در نظر گرفته و بعد پرونده شــان به دادگاه ارســال شده است، گفت:  ما از طریق 
قوه قضائیه و ســازمان بازرســی این موضوع را پیگیری می کنیم و روز گذشــته 
بازرســی کل کشــور به آنجا وارد شده و از درختان خشــک و سبز بازدید کرده 
اســت و بازرســی کل کشــور به جد پیگیر موضوع وضعیت درختان در باشگاه 

است. انقلاب 

معاون امور مناطق ســازمان مدیریت پســماند از اجــرای طرح ارتقاء 
کیفیت نگهداشــت شهر در مناطق 22گانه با پشتیبانی و خدمات رسانی 

توسط نیروهای این سازمان خبر داد.
به گزارش امتیاز؛ شادی مالکی معاون امور مناطق سازمان مدیریت 
پســماند گفت: در تکمیل اقدامات مناطق 22 گانه در اجرای طرح ارتقاء 
کیفیت نگهداشت شهر به منظور پشــتیبانی، افزایش خدمات رسانی و 
نظافت ویژه پایتخت، ســازمان پســماند  با برنامه ریزی منسجم از 2۵ 
مرداد ماه ســال جاری نسبت به احصاء معضلات نظافتی تهران با اعزام 

کارگران خدمات شهری و تلاشگران این حوزه اقدام کرده است.
مالکی با اشاره به اولویت بندی مناطق در ارسال نیرو و تجهیزات این 
ســازمان  با توجه به  نقص  و مشکلات موجود در خصوص نگهداشت 
شــهر بیان کرد: طبق هماهنگی انجام شده با مناطق 22 گانه   روزانه 
تعداد100 نیروی انســانی خدمات شهری  سازمان با تجهیزات و ادوات 
لازم شــامل جارو، بیل، انواع ماشــین آلات اعم از 3 غلتان 2 دستگاه 
تانکر آب، در مجموع به تعداد ۵  دســتگاه نسبت به عملیات پشتیبانی 
مناطق جهت پاکسازی و نظافت و رفت و روب معابر به ویژه محل های 
حســاس با زیرسازی مناسب اقدام خواهند کرد. وی با اشاره به اقدامات 
صورت گرفته در این زمینه  گفت: عوامل و تلاشــگران خدمات شهری 
این سازمان به منظور پاکیزگی و نظافت فضاهای شهری، رفع و کاهش 
آلودگیهای محیطی و بهبود بهداشت محیط شهری از 2۵ مرداد ماه سال 
جاری به ترتیب برنامه زمان بندی شــده در محلاتی که بیشترین پیام 

137 شهروندی را در خصوص مشــکلات نظافتی دارند با تجهیزات و 
ادوات تخصصی حضور داشته و به صورت ویژه به جمع آوری زباله ها و 
نخاله های ساختمانی و انتقال آنها، نظافت محلات،  شستشوی جداول 

و لایروبی نهر و آبروهای معابر رسیدگی خواهند کرد.
وی بــا بیان اینکه کلیه خدمات مربوط به نظافت و پاکســازی مناطق 
طبق روال گذشــته به صورت روزانه انجام می شود، ادامه داد: در کنار 
اقدامات مناطق در حوزه نظافت و پاکیزه سازی شهر روزانه از ساعت 8 
صبح تا 16 کارگران و نیروهای خدمات شــهری این سازمان با نظافت 
سطح محلات و بهبود سیمای شهری، زمینه جلب رضایتمندی عمومی 

و رفاه شهروندان در این خصوص را مهیا می کنند.

ایجاد یک دبیرخانه دائمی به منظور سیاســت گذاری، برنامه ریزی و 
عملیاتی ســازی مفاهیم شهرسازی و معماری ایرانی-اسلامی و تحقق 
شــعار  »کلانشهر تهران الگوی جهان اسلام« در دستور کار شهرداری 

منطقه 14 قرار گرفت.
به گزارش امتیاز؛ محمد امین ســالاری پور شــهردار منطقه 14 با 
بیان اینکه معماری فضاهای شــهری در این منطقه الهام بخش اصول 
معماری دوره ایرانی-اسلامی است،گفت: در این راستا نخستین دبیرخانه 
دائمی شــهر الگوی اسلامی در منطقه 14 راه اندازی می شود تا  نظام 
شهرسازی در این منطقه مطابق با عناصرهویتی بومی و دینی و بر مدار 
محله، مسجد و بازارمحلی توسعه یابد. سالاری پور تبیین مبانی اندیشه 
شهر ایرانی-اسلامی در شکل گیری فضای کالبدی شهر مدرن امروزی،  
نهادینه سازی الگوها، مبانی و ویژگی های شهر دوره ایرانی-اسلامی در 
فرایندهای شهرسازی و معماری منطقه ، تبیین الگوهای کاربردی برای 
شهرسازی نوین اسلامی ، بازنگری طرح های توسعه شهری منطقه بر 
اساس راهبردها ، ترویج اصول و فرهنگ شهرنشینی ایرنی-اسلامی از 
طریق بســته های سیاستی و آموزشــی  را از جمله اهداف راهبردی و 
عملیاتی این دبیرخانه نام برد. سالاری پور در ادامه به تشکیل اتاق فکر 
دبیرخانه دائمی ترویج شهرســازی و معماری ایرانی-اسلامی نیز اشاره 
کرد و گفت: احصاء و شناسایی اصول و ویژگیهای شهرسازی و معماری 
ایرانی-اسلامی در دوره های تاریخی بر اساس منابع معتبر، و بازخوانی 
و ترجمان این اصول بر اســاس نیازهای روز شــهروندان منطقه 14 به 

طور خاص در قالب مولفه های مختلف کالبد-فضا، حمل و نقل، خدمات 
شهری و محیط زیست، عمران شهری و تعریف شاخصه های کاربردی 
شهرســازی و معماری ایرانی-اسلامی و تعریف عملیاتی از هر کدام بر 
اساس نیازهای روز شهروندان منطقه از جمله وظایف و رویکردی است 
که با تشکیل این اتاق فکر و همکاری کارگروه ها در منطقه دنبال می 
شــود. الاری پور در پایان وجود نخستین دبیرخانه دائمی ترویج اصول 
شهرســازی و معماری ایرای-اسلامی را گامی موثر و ارزشمند برشمرد 
و  خاطرنشان کرد: منطقه 14 الگویی از شهر دوره ایرانی-اسلامی است 
که با بازخوانی و به روز نمایی اصول این مکتب تبدیل به الگویی برای 

سایر مناطق کلانشهر تهران و نیز سایر شهرهای کشور است.

معاون شــهردار تهران گفت: شــرکت های خصوصی اتوبوســرانی، لیست متنوعی از 
اتوبوس های دســت دوم را پیشــنهاد دادند که یکی از آن ها برای کشور آلمان بود، این 
اتوبوس ها استاندارد های زیست محیطی لازم دارند و کیفیت آن ها بهتر از اتوبوس های 

فعلی خواهند بود.
به گزارش امتیاز؛ معاون شــهردار تهران گفت: اتوبوس های دست دوم از آلمان به 

تهران می آیند و کیفیت آن ها بهتر از اتوبوس های فعلی است.
سید مجتبی شفیعی، معاون شــهردار تهران درباره واردات اتوبوس گفت: شرکت های 
خصوصی اتوبوســرانی، لیســت متنوعی از اتوبوس های دست دوم را پیشنهاد دادند که 
یکی از آن ها برای کشــور آلمان بود، این اتوبوس ها استاندارد های زیست محیطی لازم 

دارند و کیفیت آن ها بهتر از اتوبوس های فعلی خواهند بود.
وی افــزود: هر چقدر این شــرکت ها بتوانند اتوبوس های باکیفیــت وارد کنند ما هم 
اســتقبال می کنیم، در مرحله اول ۵0 دستگاه از کشور آلمان وارد گمرک شده است که 
فرایند های ترخیص آن ها زمان بر اســت و به محض اینکه ترخیص شــوند، وارد چرخه 

حمل و نقل و عمومی خواهد شد.
معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری تهران با توضیح اینکه سه هزار و ۵00 اتوبوس 
در ناوگان اتوبوســرانی تهران کم داریم، اظهار داشت: به جز واردات اتوبوس های دست 
دوم به دنبال خرید اتوبوس های نو نیز هســتیم که با همکاری وزارت کشــور صورت 

خواهد گرفت.

رئیس و اعضای هیئت مدیره انجمن داروســازان تهران، در نشســت خبری به تشریح 
مهم ترین مسائل و مشکلات صنعت داروسازی کشور و داروخانه ها پرداختند.

سیدحمید خوئی رئیس انجمن داروسازان تهران، بعد از ظهر یکشنبه 30 مرداد 1401، 
در نشست خبری به مناسبت روز داروسازی، ضمن تبریک روز داروساز، به طرح دارویار 
اشاره کرد و افزود: طرح دارویار نکات مثبتی دارد و قیمت داروها به سمت واقعی شدن 
نزدیک تر شــده اســت. عضو هیئت علمی دانشگاه علوم پزشــکی تهران گفت: البته 
سیاست دولت در حمایت از واردات دارو با ارز ترجیحی، جای اشکال و گلایه است. وی 
ادامه داد: اجرای طرح دارویار هزینه های بیمه ها را افزایش می دهد و طبیعتاً منابع بیمه ها 
باید 80 تا 100 درصد افزایش منابع داشــته باشــند و نگرانی ما از ماه های آینده است 
که آیا توان حمایت مالی بیمه ها تداوم خواهد داشــت و داروخانه ها دچار ورشکســتگی 
نخواهند شــد. خوئی گفت: همیشه در شروع اجرای یک طرح، منابع تأمین می شود که 
راه افتادن طرح مهم نیســت، بلکه تداوم اجرای طرح مهم است. در ادامه، شهاب الدین 
جنیدی عضو هیئت مدیره انجمن داروسازان تهران گفت: طرح دارویار، لازم و ضروری 
بود و باید اجرا می شد، اما مهم ترین نگرانی داروسازان، به سرانجام نرسیدن طرح است. 
وی افزود: طرحی مثل نســخه الکترونیک و پزشک خانواده، از جمله طرح هایی هستند 
که در اجرا دچار مشــکل شده اند. جنیدی ادامه داد: اگر منابع طرح دارویار تأمین نشود، 

مشکلات زیادی در تأمین دارو ایجاد خواهد شد.

شکایت شهرداری و ورود سازمان بازرسی 
به پرونده قطع درختان باشگاه انقلاب

طرح ویژه نظافت و نگهداشت شهر با 
پشتیبانی ۱۰۰ نیروی خدمات شهری کمکی

 راه اندازی دبیرخانه دائمی شهر الگوی 
اسلامی در منطقه ۱۴

 نگرانی از آینده 
صنعت داروسازی کشور

مدیرعامل سازمان بوستان های شهرداری تهران خبر داد

به منظور تحقق شعار »کلانشهر تهران الگوی جهان اسلام«:معاون امور مناطق سازمان مدیریت پسماند خبر داد؛

رئیس و اعضای هیئت مدیره انجمن داروسازان تهران تشریح کرد:معاون شهردار تهران 

 اتوبوس  های دست دوم آلمانی 
در تهران


